
Protokół z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 
Rady Gminy Suchy Las 
z dnia 22.04.2024 roku. 

 
Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Powitanie przybyłych na posiedzenie Komisji. 
3. Stwierdzenie ważności posiedzenia Komisji. 
4. Zatwierdzenie porządku posiedzenia komisji. 
5. Przyjęcie protokołów z poprzednich posiedzeń komisji. 
6. Przyjęcie wystąpienia pokontrolnego. 
7. Nowy budżet.  
8. Sprawy bieżące. 
9. Wolne głosy i wnioski. 
10. Zakończenie posiedzenia.  

 
Ad. 1 – 4. 
Przewodnicząca I. Koźlicka otworzyła posiedzenie Komisji, powitała członków i gości oraz 
stwierdziła prawomocność posiedzenia na podstawie listy obecności. Porządek obrad został 
przyjęty jednomyślnie. 
 
Ad. 5. 
Protokół z dnia 28.02.2024 roku został przyjęty jednomyślnie. 
Protokół z dnia 07.03.2024 roku został przyjęty jednomyślnie. 
Protokół z dnia 18.03.2024 roku został przyjęty jednomyślnie. 
 
Ad. 6. 
Przewodnicząca I. Koźlicka oznajmiła, że wystąpienie pokontrolne jest 
wyciągiem/skrótem/konspektem z tego, co się zadziało w protokole pokontrolnym i przekazała 
wystąpienie członkom komisji.  
Przewodnicząca I. Koźlicka przypomniała, że prezes LARG nie ustosunkowywała się do 
poszczególnych protokołów z posiedzeń komisji. Przeprowadzona kontrola była trudna od strony 
komunikacyjnej. Zauważalny był brak otwarcia się na współpracę i wymianę informacji.  
 
Radny J. Dudkiewicz odniósł wrażenie, że prezes LARG mając świadomość, że jest ograniczona 
ilość możliwych spotkań i czasu tak interpretował zapisane słowa, żeby nie zdążyć pewnych 
rzeczy wyjaśnić do końca.  
 
Za przyjęciem wystąpienia pokontrolnego w brzmieniu przedstawionym przez przewodniczącą I. 
Koźlicką głosowano jednomyślnie.  
Wystąpienie zostało przyjęte.  
 
Ad. 7. 



Przewodnicząca I. Koźlicka poinformowała, że komisja dysponuje informacją/opracowaniem z 
wykonania budżetu za rok 2023 i dodała, że kolejna komisji będzie musiała zmierzyć się z tym 
faktem przez około miesiąc czasu. Materiał jest dobrze zredagowany i obszerny.  
 
Radny J. Dudkiewicz przedstawił postulat, aby w maju koleżeństwo jeszcze współpracowało z 
komisją. 
 
Radny M. Przybylski odpowiedział, że na komisję może przyjść każdy, ale radny nie chciałby się w 
tej chwili deklarować. 
 
Przewodnicząca I. Koźlicka wskazała, że warto spojrzeć jak zagadnienie było 
robione/opracowywane w poprzedniej kadencji. Jakąkolwiek opcję przyjmie nowa komisja, 
będzie ona słuszna.  
 
Ad. 8. 
Radna J. Pągowska zgłosiła wniosek formalny po przeprowadzonej kontroli radnych G. 
Słowińskiego i T. Sztolcmana w spółce ZGK, aby zmienić plan pracy komisji na obecny rok i aby 
komisja zajęła się tematem (mieszkańcy płacą ok. 30 zł za odbiór m3, a spółka odbiera 
nieczystości płynne od przedsiębiorców za 9 zł za m3). Radna zadała pytanie, czy te 9 zł pokrywa 
zrzut nieczystości w Aquanet? Zadaniem radnej – nie pokrywa.  
 
Wniosek formalny radnej J. Pągowskiej dotyczący zmiany planu pracy komisji został przyjęty 
jednomyślnie.  
 
Radny M. Przybylski podziękował za pracę w mijającej kadencji i życzył wszystkim powodzenia w 
dalszej pracy, trudnej jeśli chodzi o komisję rewizyjną.  
 
Radny M. Jankowiak podziękował za wspólne działanie.  
 
Przewodnicząca I. Koźlicka również podziękowała. Był to zaszczyt i przyjemność pracować w 
komisji i życzyła radnym którzy zostali, aby układało się dalej jak najlepiej.  
 
Ad. 9 - 10.   

Na tym posiedzenie zakończono. 

 

Protokółowała:        Przewodnicząca: 

Justyna Krawczyk        Iwona Koźlicka 


